

Disclosure of Material Information

**To: Bahrain Bourse; and
Dubai Financial Market**

Ithmaar Holding B.S.C. would like to announce the following material information:

الإفصاح عن معلومات جوهرية

السادة / بورصة البحرين، و
سوق دبي المالي

تعلن شركة الإثمار القابضة ش.م.ب. عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

Date	2 March 2022	التاريخ	2 مارس 2022
Company Name	Ithmaar Holding B.S.C.	إسم الشركة	شركة الإثمار القابضة ش.م.ب.
Trading Code	ITHMR	رمز التداول	ITHMR
Subject	Postponing Ithmaar Holding B.S.C.'s Board of Directors elections and extending the current term of the Board until 30 September 2022.	الموضوع	تأجيل إنتخابات مجلس إدارة شركة الإثمار القابضة ش.م.ب. وتمديد فترة عضوية مجلس الإدارة الحالية حتى 30 سبتمبر 2022.
Material Information	Ithmaar Holding would like to announce the Central Bank of Bahrain's approval on its request to postpone the election of its Board of Directors for the next term (March 2022 to March 2025); and to extend the current term of the Board until 30 September 2022. An announcement regarding the new Board election date shall be made at a later stage.	المعلومات الجوهرية	تعلن شركة الإثمار القابضة عن موافقة مصرف البحرين المركزي على طلبها بتأجيل انتخاب مجلس إدارتها للدورة المقبلة (مارس 2022 إلى مارس 2025)؛ وتمديد فترة عضوية المجلس الحالية حتى 30 سبتمبر 2022. سيتم الإفصاح عن الموعد الجديد لانتخاب مجلس الإدارة في وقت لاحق.
Impact on Financial Position	None	الأثر على المركز المالي	لا يوجد

Previous relevant disclosures (if any)	None	لا يوجد	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت)
---	------	---------	---

Name	Saqib Mustafa	ثاقب مصطفى	الإسم
Title	Authorized Signatory	مفوض بالتوقيع	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
			